
Rada Miejska w Iławie 
Sesja Rady Miejskiej 

 
Protokół nr 12/20 

z XXVIII Sesji odbytej dnia 30 grudnia 2020 roku 
zdalnie w trybie on-line 

 
Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2020 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:27 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
 
Obecni: 
1. Edward Bojko 
2. Katarzyna Dzik  
3. Ryszard Foryś 
4. Stefan Hatała 
5. Ewa Jackowska 
6. Michał Kamiński 
7. Zbigniew Miecznikowski 
8. Michał Młotek 
9. Dariusz Paczkowski 
10. Anna Pogodowska 
11. Elżbieta Prasek 
12. Włodzimierz Ptasznik 
13. Feliks Rochowicz 
14. Dariusz Rozborski 
15. Aneta Rychlik 
16. Andrzej Rykaczewski 
17. Piotr Rykaczewski 
18. Tomasz Sławiński 
19. Wojciech Szymański 
20. Tomasz Woźniak 
21. Martyna Wyżlic 

Obecność potwierdzono za pomocą modułu sprawdzania kworum w systemie e-sesja-  
lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 
Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek dokonał otwarcia XXVIII Sesji. Poinformował, że sesja 

odbywa się zdalnie w trybie on-line i jest transmitowana w internecie. Obrady prowadzone są przez 

niego z sali sesyjnej iławskiego ratusza. Burmistrz wraz z pracownikami znajduje się w urzędzie, radni 

znajdują się poza ratuszem i wszelkie decyzje rada podejmuje zdalnie.  Przypomniał, że zgodnie z art. 

15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych, dopuszczona została możliwość zdalnego trybu obradowania organów kolegialnych 

jednostki samorządu terytorialnego.   



Następnie poprosił wszystkich o powstanie. Powiedział że, w właśnie w tej chwili w kościele 

Niepokalanego Poczęcia NMP w Iławie  trawa Masza pogrzebowa ś.p. Stanisława Piaska, Prezesa 

stowarzyszenia Morena, nieprzerwanie od 1985 roku prowadził działalność na rzecz osób niewidomych 

i słabowidzących. Za swoją wieloletnią pracę na rzecz środowiska osób niewidomych został 

odznaczony Krzyżem Kawalerskim Orderu Odrodzenia Polski, Złotym i Srebrnym Krzyżem Zasługi 

nadawanymi przez Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej, odznaczeniem "Zasłużony dla Sportu" 

nadawanym przez Ministra Sportu. Został uhonorowany tytułem „Zasłużony dla miasta Iławy”. Dodał 

również, że wczoraj dotarła informacja o śmierci ś.p. Alfonsa Kułakowskiego, artysty i współczesnego 

malarza, który wielokrotnie gościł w Iławie. Poprosił o uczczenie ich pamięci  minutą ciszy. 

Minuta ciszy 
 

 
Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek zapytał, czy są jakieś wnioski dotyczące zmiany porządku  

obrad. 

Zmian do porządku nie zgłoszono. 

Wobec braku propozycji zmian do porządku, przystąpiono do jego realizacji. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu XXVI i XXVII Sesji. 
 
Przewodniczący Rady Michał  Młotek powiedział, że zgodnie ze Statutem Miasta, protokoły z XXVI i 

XXVII Sesji  Rady Miejskiej w Iławie radni otrzymali na osobiste skrzynki mailowe. Protokoły także 

wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszych obrad, nikt nie złożył 

pisemnych uwag do protokołów, w związku z czym, protokoły z XXVI i XXVII Sesji uważa za przyjęte. 

 
Ad. 4. Informacja dotycząca podsumowania sezonu turystycznego w mieście  
 
Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach komisji 
przez Zastępcę Dyrektora ICSTiR Krzysztofa Mądrego oraz pracownika IT Annę Balińską. Poprosił 
przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

I N F O R M A C J E 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

Informacja dotycząca podsumowania sezonu turystycznego 
w mieście 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie przy 
1 głosie 
wstrzymującym 

Pozytywnie przy 
2 głosach 
wstrzymujących 



 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Zastępca Dyrektora ICSTiR Krzysztof Mądry 
Radna Elżbieta Prasek 
Przedstawiciel IT Anna Balińska  
 
Głosowano w sprawie: 
Informacja dotycząca podsumowania sezonu turystycznego w mieście (ref. dyr. ICSTiR).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Stefan Hatała, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Anna 
Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Dariusz Rozborski, Piotr Rykaczewski, Wojciech 
Szymański, Martyna Wyżlic 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Ryszard Foryś, Ewa Jackowska, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Andrzej Rykaczewski, Tomasz 
Woźniak 
NIEOBECNI (3) 
Feliks Rochowicz, Aneta Rychlik, Tomasz Sławiński 
 

Informacja dotycząca podsumowania sezonu turystycznego w mieście  
stanowi załącznik  nr 2  do protokołu 

 
Ad. 5. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej miasta na lata 2021-2029  
 
1) Przedłożenie przez Burmistrza Miasta Radzie pisemnej wersji wieloletniej prognozy 
finansowej miasta na lata 2021-2029 w formie jednolitego tekstu i przedstawienie uzasadnienia 
do projektu. 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział ze radnym przedłożono pisemną wersję 
wieloletniej prognozy finansowej miasta na lata 2021-2029 w formie jednolitego tekstu. Dodał, że w 
przed podjęciem uchwały możliwa będzie dyskusja. 
 
2) Odczytanie wymaganej przepisami ustawy o finansach publicznych opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. 
Skarbnik Miasta Joanna Wiśniewska  odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej RIO.VIII-
0120-478/2020 ws. wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza projekcie Wieloletniej prognozy 
Finansowej Miasta na lata 2021-2029 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej RIO.VIII-0120-478/2020 ws. wydania opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza projekcie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta na lata 2021-2029 stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Dawid Kopaczewski „Przewodniczący, Szanowni Państwo. Dziękuję za udzielenie 
głosu. Tak jak pan przewodniczący powiedział, wcześniej Państwo otrzymaliście wszelkie materiały. 



Zarówno przy projekcie budżetu i wieloletniej prognozy na rok przyszły. Omawialiśmy szczegółowo 
wydatki, omawialiśmy szczegółowo wpływy. Na ostatniej komisji też przedstawiłem Państwu to co 
zadziało się z poprawkami do budżetu, to co udało nam się ująć zostało ujęte, to co niestety nie 
znalazło się w budżecie na rok kolejny. Nie chciałbym się oczywiście powtarzać.  

Powtarzać tego wszystkiego co wybrzmiało na poprzednich komisjach. Tam dosyć szczegółowo 
analizowaliśmy to wszystko, co zostało zebrane w projekt budżetu na przyszły. Ja tylko proszę 
Państwa, żeby pamiętać, że w ogóle ten rok 2020 i 2021 jest specyficzny z uwagi na pandemie, 
ponieważ bardzo trudno nam jest pewne rzeczy planować. Tak jak w zeszłym roku planowaliśmy budżet 
na rok 2020, nikt wtedy w grudniu czy w listopadzie nie przypuszczał, co będzie się działo w roku 2020, 
od marca. W tym momencie też nie wiemy jak ten cały rok będzie wyglądał. Mamy nadzieję, że sytuacja 
z covidem na tyle się ustabilizuje, że wrócimy do takiej normalnej, pełnej funkcjonalności. Ponieważ jak 
Państwo zauważyliście to też ma wpływ na to, co się dzieje w zapisach budżetu. Niestety budżet na rok 
2021 jest w niektórych działach bardzo mocno okrojony, ale ja bym chciał się jednak skupić na tym co 
się udało, pozytywnego zatrzymać i utrzymać. Ponieważ jak wszyscy wiemy działania inwestycyjne są 
to działania, które bardzo mocno wpływają na rozwój w miastach i te działania inwestycyjne udało się 
utrzymać na bardzo przyzwoitym poziomie w roku 2021. Z utęsknieniem i niecierpliwością czekam też 
na nową perspektywę unijną, która pozwoli nam jeszcze bardziej rozwinąć się inwestycyjnie, ale to co 
dla mnie jest ważne w tym roku 2021, to z jednej strony zabezpieczenie w ogóle tych podstawowych 
działalności i funkcjonowania naszego miasta, ale także to, że nadal będziemy dosyć taką, dobrze 
rozpędzoną maszyną jeżeli chodzi o miasto pod kątem inwestycyjnym. Z jednej strony to co będzie, 
musi być kontynuowane, jest kontynuowane, a z drugiej strony Państwo po nowościach budżetowych 
widzicie też, że przygotowujemy się do dużych zadań inwestycyjnych poprzez przygotowywanie 
odpowiednich dokumentacji. Tu nie tylko chodzi o duże inwestycje typu: modernizacja stadionu czy 
rewitalizacja szeroko pojętej starówki, starego miasta, centralnego punktu w mieście, ale także chodzi o 
mniejsze inwestycje, ale jakże potrzebne, czyli wymiana chodników. Prawda? Czy budowa nowych 
dróg. To wszystko się będzie działo. I tak jak mogliśmy skonstruować budżet na przyszły rok, go 
skonstruowaliśmy w sposób bardzo bezpieczny. A przy tym też wzięliśmy sobie bardzo mocno pod 
uwagę Państwa wcześniejsze informacje, odnośnie zadłużenia miasta, zrobiliśmy wszystko, żeby to 
zadłużenie nie rosło i faktycznie na bazie dzisiejszego przedłożenia budżetu możemy potwierdzić, że to 
zadłużenie zostaje zatrzymane. Zobaczymy, co będzie w przyszłych latach, jak będzie sytuacja w ogóle 
wyglądała finansowa, naszych samorządów.  

Ponieważ dochodzą tutaj do nas sygnały, że jednak te prognozy nie są zbyt optymistyczne.  
Ale ja na razie patrzę optymistycznie w przyszłość i wierzę, że z jednej strony sytuacja z covidem 

się na tyle uspokoi, że będziemy mogli dalej w spokoju pracować i realizować budżet na 2021 r. Ale z 
drugiej strony wszyscy o tym wiemy, że musimy bacznie patrzeć na wydatki i liczyć każdą złotówkę, bo 
nie wiemy co się wydarzy. I tutaj musimy być gotowi na różnego rodzaju cięcia. Ale to być może się 
stanie dopiero w przyszłych miesiącach. Chociaż mam nadzieję, że tych cięć będziemy mogli uniknąć, 
żebyśmy te wszystkie zadania inwestycyjne mogli spełnić. Też się tym tutaj uspokaja[?], mamy 
zabezpieczono środki czy też w kwestii spłaty kredytów, które są wzięte, nic się powinno złego tutaj nie 
dziać. Kredyt, który jest przewidziany też jest mniejszy, niż w zeszłym roku więc tutaj też taka dobra dla 
Państwa informacja. Zresztą Państwo już o tym wiecie, że z jednej strony zadłużenie zostało 
wstrzymane, ale z drugiej strony ten kredyt, który jest nam potrzebny do tego, żeby te wszystkie 
zadania zrealizować jest dużo niższy, niż w zeszłym roku. Więc to też taka pozytywna informacja dla 
Państwa, bo też jako radni, wielokrotnie o tym wspominaliście i też wzięliśmy sobie to do serca. Ja 
może tylko tyle, tytułem takiego wstępu i przypomnienia. Jeżeli są jakieś pytania, wątpliwości to jestem 
do dyspozycji. Jestem ja do dyspozycji, jak i moi zastępcy, pani skarbnik i nasi pracownicy.”  
 
3) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
miasta na lata 2021-2029 
 



 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu            

i  Finansów 

Uchwała ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2021-2029 z uwzględnieniem autopoprawek Burmistrza 
Miasta i zgłoszonych wniosków Komisji Rady Miejskiej. 

Pozytywnie przy 
1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie przy 
1 głosie 

przeciwnym i 1 
wstrzymującym 

Pozytywnie 
przy 2 głosach 
przeciwnych 

 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Skarbnik Joanna Wiśniewska 
Radny Ryszard Foryś 
Burmistrz Dawid Kopaczewski 
Radny Włodzimierz Ptasznik 
Radna Ewa Jackowska (Ad Vocem) 
Wiceprzewodniczący Rady  Andrzej Rykaczewski (Ad Vocem) 
Przewodniczący Rady Michał Młotek 
Radna  Anna Pogodowska 
 
Wniosków  nie wniesiono 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
miasta na lata 2021-2029.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał 
Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks 
Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak 
PRZECIW (3) 
Ryszard Foryś, Andrzej Rykaczewski, Piotr Rykaczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Stefan Hatała, Martyna Wyżlic 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Sławiński 
 

Uchwała Nr XXVIII/307/2020 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 
2021-2029 stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 
Ad. 6. Uchwalenie budżetu miasta na 2021 rok  
 
 
 



 
1) Przedłożenie przez Burmistrza Miasta Radzie pisemnej wersji projektu uchwały budżetowej w 
formie jednolitego tekstu i przedstawienie uzasadnienia do projektu. 
 
Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że radnym przedłożono pisemną wersję uchwały 
budżetowej miasta na 2021 rok 
 
2) Odczytanie wymaganej przepisami ustawy o finansach publicznych opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej 
Skarbnik Miasta Joanna Wiśniewska  odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej RIO.VIII-
0120-477/2020 ws. wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały budżetowej 
Miasta na 2021 rok 
Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej RIO.VIII-0120-477/2020 ws. wydania opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza projekcie uchwały budżetowej Miasta na  2021rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu 
 
3) Odczytanie przez Przewodniczącego właściwej komisji do spraw budżetu uzasadnienia 
(opinii) do przedkładanego projektu uchwały budżetowej 
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów Ewa Jackowska  
odczytała opinię 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów do przedłożonego projektu uchwały 
budżetowej stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

W dyskusji wzięli udział: 
Skarbnik Joanna Wiśniewska 
 
4) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2021 rok. 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

I N F O R M A C J E 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 

2021 rok z uwzględnieniem autopoprawek 

Burmistrza Miasta i zgłoszonych wniosków 

Komisji Rady Miejskiej. 

Pozytywnie 

przy 1 głosie 

wstrzymujący

m 

Pozytywnie 

przy 1 głosie 

przeciwnym i 

1 

wstrzymujący

m 

Pozytywnie 

przy 2 

głosach 

przeciwnych 

 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2021 rok 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 



Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał 
Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks 
Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak 
PRZECIW (3) 
Ryszard Foryś, Andrzej Rykaczewski, Piotr Rykaczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stefan Hatała 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Martyna Wyżlic 
 

Uchwała Nr XXVIII/308/2020 w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej miasta na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu 

 
 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2020-
2029  

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach 

komisji przez Skarbnik Joannę Wiśniewską. Poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Iławy na lata 2020-2029. 

Pozytywnie 

przy 1 głosie 

wstrzymujący

m 

Pozytywnie 

przy 2 

głosach 

wstrzymujący

ch 

Pozytywnie 

przy 2 

głosach 

wstrzymując

ych 

 
W dyskusji wzięli udział: 
Burmistrz Dawid Kopaczewski 
Skarbnik Joanna Wiśniewska 
Radna Ewa Jackowska 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2020-2029 .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 



Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak 
PRZECIW (1) 
Andrzej Rykaczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ryszard Foryś, Piotr Rykaczewski 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Martyna Wyżlic 
 

Uchwała Nr XXVIII/309/2020 w sprawie zmian  w WPF miasta na lata 2020-2029  
stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 
Ad.8. Podjęcie uchwały ws. zmian w budżecie Miasta Iławy na 2020 rok  
 
Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach komisji 
przez Skarbnik Joannę Wiśniewską. Poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

I N F O R M A C J E 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

zmian w budżecie Miasta Iławy na 2020 rok. Pozytywnie przy 
1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie przy 
2 głosach 

wstrzymujących 

Pozytywnie 
przy 2 głosach 

wstrzymujących 

 
Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały ws. zmian w budżecie Miasta Iławy na 2020 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał 
Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks 
Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak 
PRZECIW (1) 
Ryszard Foryś 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Stefan Hatała, Andrzej Rykaczewski, Piotr Rykaczewski 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Martyna Wyżlic 
 

Uchwała Nr XXVIII/310/2020 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok 



stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały ws wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Iława  
 
Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach komisji 
przez II Zastępcę Burmistrza Krzysztofa Portjanko . Poprosił przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii 
 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

I N F O R M A C J E 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Iława Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały ws wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Iława.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Wojciech Szymański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ryszard Foryś 
BRAK GŁOSU (1) 
Tomasz Woźniak 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Martyna Wyżlic 
 

Uchwała Nr XXVIII/311/2020 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Iława 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały ws. przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 
dla miasta Iławy  
 
Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach komisji 
przez II Zastępcę Burmistrza Krzysztofa Portjanko . Poprosił przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii 
 
Opinie komisji: 



 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 
Rewitalizacji dla miasta Iławy 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały ws. przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 
miasta Iławy  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, 
Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, 
Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Wojciech Szymański, Martyna Wyżlic 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
 

Uchwała Nr XXVIII/312/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 
Rewitalizacji dla miasta Iławy stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 
 

Ad. 11. Podjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Iławie Nr XXVI/286/20 z dnia 
30 listopada 2020 r. ws. wieloletniego planu rozwoju i modernizacji wodociągów i urządzeń 
kanalizacyjnych „Iławskich Wodociągów” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2021-
2023  

 
Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach 

komisji przez II Zastępcę Burmistrza Krzysztofa Portjanko. Poprosił przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii 
 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

2. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Iławie nr XXVI/286/20 
z dnia 30 listopada  2020 r. ws. wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji wodociągów i urządzeń 
kanalizacyjnych „Iławskich Wodociągów” spółki z 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
przy 2 głosach 

wstrzymujących 



ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2021-2023 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Iławie Nr  XXVI/286/20 z dnia 30 listopada 
2020 r. ws. wieloletniego planu rozwoju i modernizacji wodociągów i urządzeń kanalizacyjnych 
„Iławskich Wodociągów” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2021-2023  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, 
Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, 
Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Piotr Rykaczewski, 
Wojciech Szymański, Martyna Wyżlic 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Rykaczewski 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
 
Uchwała Nr XXVIII/313/2020 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Iławie Nr  XXVI/286/20 z dnia 

30 listopada 2020 r. ws. wieloletniego planu rozwoju i modernizacji wodociągów i urządzeń 
kanalizacyjnych „Iławskich Wodociągów” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2021-2023 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
 
 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały ws. dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. Komunalnej w Iławie  
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach 
komisji przez II Zastępcę Burmistrza Krzysztofa Portjanko. Poprosił przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii 
 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

3. dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. 

Komunalnej w Iławie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

przy 1 głosie 

przeciwnym 

Pozytywnie 

przy 2 

głosach 

wstrzymując

ych 

 
 
 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały ws. dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. Komunalnej w Iławie  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Stefan Hatała, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał 
Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks 
Rochowicz, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr Rykaczewski, Wojciech Szymański, Martyna 
Wyżlic 
PRZECIW (1) 
Dariusz Rozborski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ryszard Foryś, Ewa Jackowska 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
 

Uchwała Nr XXVIII/314/2020 w sprawie dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. Komunalnej w 
Iławie stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 
Ad. 13. Podjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Iława w 
sprawie zasad finansowania opieki w funkcjonującym w Iławie niepublicznym żłobku, klubie 
dziecięcym lub przez dziennego opiekuna dzieciom z Gminy Iława  
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach 
komisji przez Dyrektor MZOSiP Renatę Kamińską Poprosił przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii 
 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

4. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Iława w sprawie zasad finansowania opieki w 

funkcjonującym w Iławie niepublicznym żłobku, klubie 

dziecięcym lub przez dziennego opiekuna dzieciom z 

Gminy Iława 

Pozytywnie przy 
1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Iława w sprawie 
zasad finansowania opieki w funkcjonującym w Iławie niepublicznym żłobku, klubie dziecięcym 
lub przez dziennego opiekuna dzieciom z Gminy Iława  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, 
Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, 
Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Wojciech Szymański, Martyna Wyżlic 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
 

Uchwała Nr XXVIII/315/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Iława w 
sprawie zasad finansowania opieki w funkcjonującym w Iławie niepublicznym żłobku, klubie dziecięcym 

lub przez dziennego opiekuna dzieciom z Gminy Iława stanowi załącznik nr 14  do protokołu 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały ws uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok  
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach 
komisji. Poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

5. uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 

2021 rok 

Pozytywnie 

jednogłośnie  

Pozytywnie 

jednogłośnie  

Pozytywnie 

jednogłośnie  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały ws uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Wojciech Szymański, Martyna Wyżlic 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ryszard Foryś 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
 



Uchwała Nr XXVIII/316/2020 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok  
stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 
Ad.15. Podjęcie uchwały ws. zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Iławie na 2021 
rok  
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach 
komisji. Poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 
 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Iławie 
na 2021 rok 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały ws. zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Iławie na 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Wojciech Szymański, Martyna Wyżlic 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ryszard Foryś 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
 

Uchwała Nr XXVIII/317/2020 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji  Rady Miejskiej na 2021 rok  
stanowi załącznik nr 16  do protokołu 

 
 
Ad.16. Podjęcie uchwały ws. dyżuru radnych w I półroczu 2021 roku  
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach 
komisji. Poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 
 
Opinie komisji: 



 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

6. dyżuru radnych w I półroczu 2021 roku Pozytywnie 

jednogłośnie  

Pozytywnie 

jednogłośnie  

Pozytywnie 

jednogłośnie  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały ws. dyżuru radnych w I półroczu 2021 roku   
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, 
Zbigniew Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, 
Włodzimierz Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Piotr 
Rykaczewski, Wojciech Szymański, Martyna Wyżlic 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
 

Uchwała Nr XXVIII/318/2020 w sprawie dyżuru radnych w I półroczu 2021 roku 
stanowi załącznik nr  17 do protokołu 

 
 
 
Ad.17. Podjęcie uchwały ws. w sprawie upoważnienia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 
rozpatrzenia petycji. 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że materiał był omawiany na posiedzeniach 
komisji. Poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 
 
Opinie komisji: 

 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego 
Budżetu                       

i  Finansów 

Projekt uchwały ws. 21.12.2020 21.12.2020 21.12.2020 

 upoważnienia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 
rozpatrzenia petycji 

Pozytywnie przy 
1 głosie 

przeciwnym i 1 
wstrzymującym 

Pozytywnie przy 
1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie 
przy 1 głosie 

wstrzymującym 

 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 



Radny Ryszard Foryś 
Przewodniczący Rady Michał Młotek  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały ws. w sprawie upoważnienia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 
rozpatrzenia petycji   
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edward Bojko, Katarzyna Dzik , Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, 
Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej 
Rykaczewski, Piotr Rykaczewski, Wojciech Szymański, Martyna Wyżlic 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Feliks Rochowicz 
BRAK GŁOSU (1) 
Zbigniew Miecznikowski 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Sławiński, Tomasz Woźniak 
 

Uchwała Nr XXVIII/318/2020 w sprawie upoważnienia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 
rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr  18 do protokołu 

 
  

Ad. 18. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Iławy. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Michał Młotek 
Radna Elżbieta Prasek 
Burmistrz Dawid Kopaczewski 
Radna Ewa Jackowska 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Portjanko (Ad Vocem) 
Zastępca Burmistrza  Dorota Kamińska 
Radny Ryszard Foryś 

Sprawozdanie miedzysesjnej burmistrza stanowi załącznik nr  19 do protokołu 
 

 
 
Ad.19. Wnioski mieszkańców Iławy. 
 

Przewodniczący Rady  Michał Młotek  powiedział, że zgodnie z § 31. ust. 1-4 Regulaminu Rady 
Miejskiej w Iławie w  okresie międzysesyjnym nie było  od mieszkańców wniosków z prośbą                         
o zabranie głosu na sesji. 

 
Ad. 20. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny  Dariusz Paczkowski 



Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Portjanko (Ad Vocem) 
 
Ad. 21. Komunikaty i oświadczenia. 
Nie wniesiono 
 
Ad. 22. Zamknięcie obrad XXVIII Sesji 
 

Przewodniczący Rady  Michał Młotek w związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXXVVIIIIII  Sesji               

o godzinie 13:27 dokonał zamknięcia obrad.  

 
 
  
Przewodniczący 
Rady Miejska w Iławie 
 
Michał Młotek  
  
 

Przygotował(a): insp. Danuta Drozdowska 
________________________________________ 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


